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Til Nord-Troms Regionråd 

 

Til de det måtte angå 

 

Sendt på e-post  

Hasvik, 31. mars 2022 
 

 

Uttalelse – E6 over Kvænangsfjellet 

Vest-Finnmark Rådet er en allianse mellom de 7 kommunene Alta, Hammerfest, Hasvik, 

Loppa, Måsøy, Nordkapp og Porsanger. Samlet har regionen en befolkning på ca. 42.000 

innbyggere, noe som utgjør 55 % av det totale folketallet i Finnmark. Medlemskommunene har 

sterkt fokus på samfunns- og næringsutvikling, og rådet har derfor valgt å innta rollen som en 

aktiv medspiller i utviklingen i regionen.  

Vest-Finnmark Rådets medlemskommuner har den 29. mars, i sak 11/22, vedtatt følgende 

uttalelse i forbindelse med utbyggingen som finner sted på E6 over Kvænangsfjellet:  

E6 over Kvænangsfjellet 

«Vest-Finnmark Rådet støtter kravene om bedre og tryggere vegstrekning fra Vest- Finnmark 

gjennom Troms og sørover i Norge. Denne ferdselsåren fra Vest-Finnmark vil bli stadig 

viktigere i årene som kommer, og kan ikke være utsatt med risiko for dårlig regularitet – heller 

ikke om vinteren. 

Strekningen E6 fra Vest-Finnmark gjennom Nord-Troms er den eneste forbindelsen vi har 

sørover i Norge. Strekningen gjennom Nord-Troms er svært rasutsatt, og den har flere steder 

stor risiko for uhell og ulykker. Dette medfører i sin ytterste konsekvens tap av menneskeliv, 

men vi ser også at store verdier særlig i transport av sjømat står på spill gjennom store deler av 

året. Fordi klimaet endrer seg gir det også større risiko for skred og ulykker sommer som vinter. 

Når E6 ut fra Alta er utbedret til og med Kvænangsfjellet, vil transport fra Finnmark gjennom 

Nord-Troms antakelig øke. Dette gjelder både næringstransport og personreiser. 

Godstransporten er gått fra sjøveien til landeveien, og satsingen på samferdsel må gjenspeile 

dette. 
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Utbyggingen på Kvænangsfjellet som er kommet i gang har allerede vist seg å inneholde 

utfordringer som må vurderes på nytt. Det er gått ras ved tunnelutløp, og vi har bekymring for 

risiko andre steder. På hver side av fjellet er det også økt bekymring for muligheten for nye ras 

der det sjelden har gått tidligere, noe som ventelig kan øke som følge av klimaendringene.  

Nord-Troms Regionråd har tatt opp sikring av hele E6 gjennom regionen for både 

personbefordring og varetransport. Dette er en problemstilling som også angår transport til og 

fra Finnmark, der vi er de mest sårbare i forhold til eksport der tidsfaktoren er avgjørende, 

eksempelvis for sjømat.  

Vest-Finnmark Rådets medlemskommuner støtter kravet om å gjøre vegen gjennom Nord-

Troms trygg for alle trafikanter ved nødvendige utbedringer. E6 må sikre helårig og trygg 

ferdsel for både personer og vogntog, uten risiko for mulige ras og andre uforutsette hendelser. 

Vest-Finnmark Rådet ber derfor om at samferdselsdepartementet gjør de nødvendige tiltak og 

bevilgninger for at E6 i Nord-Troms har nødvendig sikkerhet for fremtidig ferdsel.» 

Eventuelle spørsmål eller henvendelser kan rettes til Vest-Finnmark Rådet v/daglig leder Bente 

O. Husby på mobil 90852916 eller e-post: bente.olsen.husby@hammerfest.kommune.no. 

 

Med vennlig hilsen 

 

Monica Nielsen (s) 

Rådsleder 

Vest-Finnmark Rådet 

 

Bente O. Husby (s) 

Daglig leder 

Vest-Finnmark Rådet 

 

 

 

 

 

Kopi:  
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